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Město Kyjov 

Komise pro spolkovou činnost 
 

Zápis z jednání č. 4/2020 
 

 
Datum konání: 16. 9. 2020   

Místo konání: zasedací místnost rady města 

Přítomni (viz prezenční listina): MUDr. Bc. Pavel Šalša, Mgr. Pavel Navrátil, Marek Čmelík, 

Ing. Petr Toman, Mgr. Jaroslava Tomčalová, Daniel Čmelík, Miroslav Smolík                      

Omluveni: Ing. Bc. Pavel Celý, MUDr. Alena Černeková, Jiří Rovenský, Mgr. Vojtěch 

Valihrach, Pavlína Průšová  

Nepřítomni: Zdeněk Radiměř 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Ověřovatel: MUDr. Bc. Pavel Šalša  

Čas jednání: 16:00 – 16:30 

 

Program jednání: 

1. Projednání návrhu úpravy dotačního programu na podporu zájmových činností v roce 
2021 

2. Různé 

 

Průběh jednání:   
Předseda komise přivítal přítomné na zasedání komise a seznámil je s programem jednání. 
Program komise schválen. 
Hlasování (7-0-0; pro-proti-zdržel se) 
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Město Kyjov 
Komise pro spolkovou činnost 

 
1. Projednání návrhu úpravy dotačního programu na podporu zájmových činností 
v roce 2022 

Předseda komise předal slovo PaedDr. Iloně Slaninové, aby členy komise seznámila 
s nejdůležitějšími změnami v dotačním programu na rok 2021. Předpokládaný objem 
peněžních prostředků rozpočtovaných na dotační program na podporu zájmových činností 
v roce 2021 zůstává stejný jako v roce 2020, tj. 400.000 Kč. Ve stejné výši zůstává                         
i maximální výše poskytnuté dotace (50.000 Kč) a rovněž i minimální podíl spoluúčasti 
žadatele ve výši 10 % z vlastních nebo jiných zdrojů z celkových způsobilých výdajů na 
projekt. Změny hlavně formálního charakteru se týkají termínu vyhlášení, příjmu žádostí. 
Specifická kritéria ani bodové hodnocení žádostí upravováno nebylo. 
Členové komise souhlasili s navrženou úpravou dotačního programu na podporu zájmových 
činností v roce 2021. 
Hlasování (7-0-0; pro-proti-zdržel se) 
 
2. Různé 
 
Mgr. Pavel Navrátil – dotázal se, zda má smysl žádat o dotaci na zahrádkářský ples, který by 
se měl konat v lednu 2021.  
PaedDr. Ilona Slaninová – doporučila o dotaci raději požádat, neboť v současné době není 
možné predikovat epidemiologickou situaci v lednu 2021. Pokud by se akce neuskutečnila, 
může žadatel dotaci bez udání důvodu vrátit zpět na účet města.  
        

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 
 
 
Komise pro spolkovou činnost doporučuje Radě města Kyjova vyhlásit dotační program na 
podporu zájmových činností v roce 2021 dle předloženého návrhu. 
Hlasování (7-0-0; pro-proti-zdržel se) 
 
 
Úkoly pro členy komise:  
 
 
 
 
Předseda komise MUDr. Bc. Pavel Šalša ukončil jednání komise v 16:30. 
 
 
Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 
 
Ověřil: MUDr. Bc. Pavel Šalša 


